



## 親子旅行：馬灣一天遊

親愛的家長：

- 日期： 2026年4月18日(星期六)  
費用： 每位238元(原價為358元，由本會津貼每位120元，只限學生及直系親屬  
[父母、兄弟姊妹]共三名，其他親屬須繳全費358元。)  
名額： 100人(若超過100人，則以抽籤方式決定)  
集合時間： 上午8:30  
集合地點： 學校門口大堂

行程簡介：

### 【馬灣1868】 x 【南豐紗廠】

- 8:45 乘旅遊巴士出發前往到【馬灣1868】  
9:35 由專業導遊帶領遊覽指定區域：  
【馬灣1868】港版意大利五漁村•參觀彩色小屋及藝術壁畫  
12:00 (用膳)麗豪航天城酒店【5星級國際美食自助午餐】  
14:35 【南豐紗廠】舊紡織廠活化•體驗獨特生活策感、手工餐飲和創作文化  
16:00 乘車返回學校【約16:30返抵學校解散】

報名方法： 為確保活動順利進行，請在3月15日(星期日)前使用e-class回覆此通告。  
\*成功被抽中的家長將會收到專人通知。

如有任何問題，請隨時與我們聯繫。

順祝安康！

家長教師會主席

李麗萍

2026年3月5日



5 March 2026

**Family Trip : Ma Wan One-Day Tour**

Dear parents,

Details of the Family Trip are as follows:

- Venue:                **Ma Wan**
- Date:                 18 April 2026 (Saturday)
- Cost:                 \$238 per person (original price \$358, subsidized by the PTA at \$120 per person, limited to students and their immediate family members (parents, siblings) up to three persons, other relatives need to pay the full price of \$358.)
- Capacity:            100 persons  
(If there are more than 100 persons, the selection will be determined by drawing lots.)
- Assembly time:     8:30 am
- Assembly location: School Main Lobby

Itinerary:

**【Ma Wan 1868】 x 【The Mills】**

- 8:45                Depart by tour bus to Ma Wan
- 9:35                Guided by a professional guide to visit designated areas:  
**【Ma Wan 1868】** : Known as the "Hong Kong version of Italy's Cinque Terre."  
                         Visit the colorful houses and art murals.
- 12:00              **【5-Star International Buffet Lunch】** at the **【Regala Skycity Hotel】**
- 14:35              **【The Mills】** : A revitalized former textile mill. Experience unique lifestyle inspiration, artisanal dining, and creative culture.
- 16:00              Depart by tour bus back to school (Dismissal at school at approximately 16:30)

Application Method: To ensure smooth arrangements, please reply to this notice via e-Class by 15 March 2026 (Sunday). \*Successful applicants will be notified individually.

If you have any questions or concerns, please feel free to contact us. Thank you very much.

Yours sincerely,

Lee Lai Ping